
 

Αθήνα, 7 Φεβρουαρίου 2023 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων  

Θέμα: «Ένταξη εταιρειών στον Αναπτυξιακό Νόμο» 

Σύμφωνα με το κυρίως θέμα της κυριακάτικης έκδοσης της εφημερίδας Δημοκρατία στις 5 Φεβρουαρίου 2023, 

«οι επενδύσεις που διαφημίζει ο Υπουργός Ανάπτυξης και Επενδύσεων Άδωνις Γεωργιάδης χαρακτηρίζονται 

ως φύκια για μεταξωτές κορδέλες καθώς εταιρείες που έχουν ενταχθεί σε καθεστώς ενίσχυσης, επειδή επρόκειτο 

δήθεν να επενδύσουν στη χώρα μας, είναι στην πραγματικότητα εταιρείες φαντάσματα». 

Συγκεκριμένα σημειώνεται ότι: 

Από τις 27 υπό σύσταση εταιρείες,  που από το 2020 εγκρίθηκαν για ένταξη σε καθεστώς κρατικής ενίσχυσης, 
οι 13 (κυρίως τουριστικού ενδιαφέροντος) δεν υπάρχουν ακόμη αφού δεν εμφανίζουν ούτε ΑΦΜ ούτε σελίδα 
στο ΓΕΜΗ. Και ενώ εξαιτίας της πανδημίας το 2021, με τροπολογία που ψηφίστηκε στον νόμο 4801/2021 για τα 
έργα που μπήκαν σε καθεστώς ενίσχυσης έως τον Μάιο του 2021, δόθηκε παράταση δύο ακόμη ετών για την 
ολοκλήρωσή τους, μοιάζει  σχεδόν αδύνατον τα επενδυτικά σχέδια που αναφέρουμε να ολοκληρωθούν στον 
χρόνο που απομένει, όταν δεν έχουν καν συσταθεί ακόμη οι εταιρείες. Ενδεικτικά αναφέρεται το επενδυτικό 
σχέδιο της υπό σύσταση επιχείρησης HAROUPIA HOLDINGS LIMITED, για την ίδρυση ξενοδοχείου 5 αστέρων, 
δυναμικότητας 33 δωματίων των 85 κλινών, στη θέση Λακούλες της Μεθώνης Μεσσηνίας, συνολικού επιλέξιμου 
κόστους ίσου με 4.793.280,29 € και συνολικού ενισχυόμενου κόστους ίσου με 4.736.453,16 €. 

Περίπου το ίδιο συμβαίνει και με εταιρίες που εντάχθηκαν στον Αναπτυξιακό Νόμο το 2021. Από τις 14 υπό 

σύσταση εταιρείες κατά την ένταξή τους στο καθεστώς ενίσχυσης,  τέσσερεις από αυτές δεν είναι δυνατόν να 

εντοπιστούν. Ενδεικτικά αναφέρεται μια εταιρεία με έδρα στην Αργεντινή, διεύθυνση γραφείων στην Ζάκυνθο 

και με προορισμό εγκατάστασης στη Βιομηχανική Περιοχή Πατρών, η οποία εντάχθηκε στο καθεστώς ενίσχυσης 

τον Απρίλιο του 2021 με σκοπό την κατασκευή μονάδας παραγωγής φυτοφαρμάκων με προϋπολογισμό περίπου 

9 εκ € και ενίσχυση που ξεπερνά τα 3,5 εκ €.  

 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Έχει προβεί στους απαραίτητους ελέγχους προκειμένου να ελεγχθεί η φερεγγυότητα των 
αιτούντων (εταιρειών και υπό σύσταση εταιρειών), οι οποίοι εντάχθηκαν από το 2020 και μετά, 
για ενίσχυση στον αναπτυξιακό νόμο;  
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2. Αληθεύει το δημοσίευμα της κυριακάτικης δημοκρατίας στις 5/2/23, ότι ένας σημαντικός αριθμός 
υπό σύσταση εταιρειών που εντάχθηκαν για ενίσχυση στον αναπτυξιακό νόμο από το 2020 και 
μετά, δεν έχουν ακόμη μέχρι σήμερα ούτε καν συσταθεί, και αν ναι, ποιες είναι οι ενέργειες του 
Υπουργείου προκειμένου να αντιμετωπιστούν αυτές τις περιπτώσεις καθυστέρησης;  

3. Πόσες εταιρείες (και υπό σύσταση εταιρείες) αιτήθηκαν να ενταχθούν στον αναπτυξιακό νόμο 
από το 2020 και μετά και τελικά πόσες και ποιες εγκρίθηκαν για ένταξη, με ποιο προϋπολογισμό 
και με ποια ενίσχυση; 

4. Με βάση τα στοιχεία του Υπουργείου Ανάπτυξης και Επενδύσεων ποια είναι η μέχρι σήμερα 
εξέλιξη του έργου των εταιρειών που εγκρίθηκαν για ένταξη στον αναπτυξιακό νόμο; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Τζάκρη Θεοδώρα 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αγαθοπούλου Ειρήνη 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αυγέρη Δώρα 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βαγενά Άννα 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Ζουράρις Κωνσταντίνος 

Ηγουμενίδης Νίκος 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κασιμάτη Νίνα 

Κάτσης Μάριος 

 Κόκκαλης Βασίλης 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 



Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μπουρνούς Γιάννης 

Μωραΐτης Θάνος 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Παπαηλιού Γιώργος 

Πέρκα Θεοπίστη 

Πούλου Γιώτα 

Σκούφα Μπέττυ 

Συρμαλένιος Νίκος 

Τόλκας Άγγελος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νίκος 

Φωτίου Θεανώ 

Χατζηγιαννάκης Μίλτος 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γιώργος 

 

 

 

  




